
PROTOKÓŁ NR 5/2013 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska                   

i Ładu Publicznego w dniu 07.05.2013 r.  

 

 

Obecni: 

Według załączonej listy obecności (załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Przygotowanie pod względem bezpieczeństwa placów zabaw i miejsc do palenia 

ognisk na terenie gminy Bieruń. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Przyjęcie Protokołu Nr 4/2013 z posiedzenia komisji w dniu 09.04.2013 r. 

 

 

Przewodniczący komisji Sławomir Wawrzyniak przywitał zaproszonych Gości oraz 

członków komisji. 

Stwierdził, że posiedzenie komisji zostało zwołane prawidłowo oraz obecnych jest 

ponad 50% członków komisji, wobec tego może ona podejmować wiążące wnioski. 

Następnie przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia, który został przyjęty 

jednogłośnie, przy 4 głosach za. 

 

Ad. 1. 

Przewodniczący komisji poinformował, że temat wiodący posiedzenia komisji jest na 

czasie, ponieważ jest okres majówkowy. 

Dyrektor BOSiR przekazał pisemne informacje dotyczące przygotowania pod 

względem bezpieczeństwa placów zabaw i miejsc do palenia ognisk, stanowiące 

załącznik do protokołu. 
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W czasie dyskusji: 

Radny R. Piskorek poinformował, że place zabaw przy ul. Granitowej zostały  

w sposób profesjonalny przygotowane do akcji letniej, są z kompletem urządzeń  

i funkcjonują. Zwrócił uwagę, że należy dbać o  porządek na tych placach zabaw.   

Radny G. Wilk poruszył sprawy dotyczące:  

- palenia ognisk przez stowarzyszenia w rejonie placu zabaw przy ul. Kopańskiej. 

Dyrektor BOSiR poinformował, że jakiekolwiek palenie ogniska będzie odbywało się 

tylko i wyłącznie za pisemną zgodą i wcześniejszym poinformowaniem Straży 

Miejskiej, co pozwoli na podjęcie szybkiej akcji w sytuacji, kiedy coś się będzie 

działo,  nie tak jak powinno. 

- montażu monitoringu placu zabaw na osiedlu ERG, 

- zarezerwowania środków w budżecie miasta na 2014 rok z przeznaczeniem na 

wykonanie ogrodzenia placu zabaw na osiedlu ERG, 

- zmiany podłoża z żwirowego na inne na placu zabaw na osiedlu ERG. 

Dyrektor BOSiR poinformował, że: 

- planuje się połączenie monitorowania placu zabaw z DK GAMA na jednym 

rejestratorze, kosztorys został sprawdzony, w najbliższym czasie monitoring będzie 

wykonywany, 

- ogrodzenie placów zabaw ułatwia zarządzanie nimi, planuje się dokończenie 

ogrodzenia placu zabaw na osiedlu przy ul. Granitowej, 

- dopuszczalne podłoże na plac zabaw jest określone w normie PN-EN 1176  

z 2009 roku i jest uzależnione od krytycznej wysokości upadku z urządzenia,   

z szeregu dostępnych typów nawierzchni żwirek jest lepszym rozwiązaniem niż 

piasek i kora.  

Radny B. Hutek zapytał: 

- kiedy będzie zamykany plac zabaw przy strzelnicy, aby uniknąć przesiadywania 

wieczorami na nim młodzieży spożywającej alkohol, 
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- czy istnieje możliwość wykonania przejścia pomiędzy sklepem Jumbo, a garażami 

w celu skrócenia drogi do placu zabaw. 

Dyrektor BOSiR poinformował, że: 

- zostało wystosowane pismo do Straży Miejskiej informujące, że na każdym placu 

zabaw został zamieszczony regulamin, który określa, do jakiej godziny można na 

tym terenie przebywać; Zwrócił uwagę, że zamykanie placów zabaw może tylko 

przysporzyć dewastacji, 

- w temacie przejścia do placu zabaw należy rozmawiać w wydziałem GK,  

- na placu zabaw przy skate-parku brakuje chodniczków, które w jakiś sposób 

umożliwiłyby spacer po tym terenie, w najbliższym czasie na tym placu zostanie 

wykonana wiata, która pozwoli schronić się. 

Radny T. Nyga: 

- poruszył sprawę miejsca do palenia ognisk na Barańcu, 

- ponownie zaapelował, aby skwerek przy placu zabaw na Barańcu, na którym 

składowane były materiały do budowy kanalizacji doprowadzić do stanu 

używalności, ponieważ jest to jedne miejsce, gdzie można zaparkować samochód, 

- zapytał, czy dyrektor BOSiR rozważał możliwość zlokalizowania nawet małego 

placu zabaw na Jajostach, za drogą. 

Dyrektor BOSiR poinformował, że nie ma zgłoszeń w temacie placu zabaw na 

Jajostach. Istniejący plac zabaw planuje się przenieść w kierunku Zajazdu Jajosty.  

Przewodniczący komisji zapytał o współpracę z Ośrodkiem Edukacji. 

Dyrektor BOSiR poinformował, że planuje się, aby tereny, jako place zabaw 

przypisane szkołom należały do BOSiR-u, by były one utrzymywane w podobnym 

standardzie, a mieszkańcy wiedzieli, kto jest za nie odpowiedzialny. Będzie wiadomo, 

jakie są środki na utrzymanie placów zabaw i w jaki sposób są rozdysponowane.  

Burmistrz poinformował, że place zabaw są sukcesywnie przejmowane, również 

obiekty sportowe po wydzieleniu działek są przekazywane do BOSiR-u w trwały 
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zarząd tak, aby jednoznacznie było wiadomo, kto jest właścicielem i kto za nie 

odpowiada.  

Mieszkaniec Bierunia pan M. Dopart:  

- zapytał o możliwości doposażenia placu zabaw przy ul. Domy Polne, 

- poruszył sprawę zainstalowania hot spotów na placach zabaw. 

Burmistrz poinformował, że hot spoty są na Dworcu Autobusowym i na rynku. 

Natomiast zainstalowanie ich na placach zabaw wymaga drobnych nakładów 

inwestycyjnych na rozbudowę sieci. Jednocześnie zwrócił uwagę, że są miejsca, gdzie 

przepisy nie pozwalają na ich zamontowanie.  

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego  

w podsumowaniu powyższego tematu jednogłośnie, przy 7 głosach za, przyjęła 

następująca opinię: 

Opinia 1 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego pozytywnie 

opiniuje przygotowane przez dyrektora BOSiR materiały w sprawie przygotowania 

pod względem bezpieczeństwa placów zabaw i miejsc do palenia ognisk. 

 

Ad. 2. 

W ramach spraw bieżących: 

1. Radny R. Piskorek poruszył sprawy dotyczące: 

- braku działań wiosennych związanych z obsadzeniem kwiatami donic przy  

ul. Granitowej oraz przy rondzie, 

- pozytywnego przyjęcia przez mieszkańców pieszego patrolu Straży Miejskiej na 

osiedlu, 

- wyrzuconego dużego psa, który od 3 tygodni krąży po osiedlu. 

Burmistrz poinformował, że: 

- odpowiednie służby zajmą się bezpańskim psem, 
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- w pierwszej kolejności zostały wprowadzone piesze patrole Straży Miejskiej na 

osiedlu Chemików i Homera, które będą sukcesywnie przesuwane na pozostałe 

osiedla. Nadajniki GPS, w które wyposażono Straży Miejskiej monitorują, gdzie 

dany funkcjonariusz obecnie pełni służbę.  

Zastępca burmistrza poinformował, że: 

-    zostało wydane polecenie wyłapania porzuconego psa na osiedlu. Zajmuje się 

tym firma z Oświęcimia, która ma trudności, aby go wyłapać., 

- wyznaczone miejsca zostaną obsadzone kwiatami jak zostanie wybrany 

wykonawca tego zadania.  

2. Radny T. Nyga: 

- zwrócił się do burmistrza o zamieszczenie w gazecie „Rodnia” informacji, gdzie 

można oddawać przeterminowane leki, a nie tylko na stronie internetowej 

Urzędu Miejskiego, 

- zaproponował, aby firma, z którą gmina ma umowę sprzątała śmieci porzucone 

przy drogach, 

- poinformował o potrzebie odnowienia napisu na kładce na Grobli, 

- poruszył sprawę witaczy: na moście przy rzece Wiśle – zaproponował, aby go 

usunąć; na ul. Turystycznej – jest zasłonięty przez drzewo, 

- poinformował o złym stanie technicznym studni Gomola, 

- poruszył sprawę kontenerów na używaną odzież, które są postawione w 

miejscach, w których stwarzają zagrożenie bezpieczeństwa w ruchu drogowym. 

Zastępca burmistrza poinformował, że: 

- jeżeli jest potrzeba w następnym numerze „Rodni” zostanie zamieszczona 

informacja gdzie można oddawać przeterminowane leki, 

- gmina będzie egzekwować od firmy uprzątnięcie kontenerów na używaną odzież 

postawionych bez zezwolenia, 

- witacz przy ul. Turystycznej został postawiony w miejscu, na jakie pozwoliła 

GDDKiA,  

- napis na kładce, jeżeli będą możliwości i warunki zostanie odnowiony. 
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3. Radny R. Piskorek przekazał, że duża reklama postawiona przy ul. Granitowej 

została zepchnięta w kierunku ulicy i zastawia chodnik. 

Zastępca burmistrza poinformował, że rozezna sprawę. 

 

4. Przewodniczący komisji poruszył sprawy dotyczące: 

- zalegających worków z trawą, które zgodnie z informacją na stronie internetowej 

do lipca nie mają być odbierane, 

- wywożenia przez mieszkańców wyciętych krzewów i kawałków drewna w 

miejsce, gdzie ma odbyć się impreza Noc Świętojańska, 

- dopisania numerów posesji na drogowskazach z nazwami ulic. 

Burmistrz poinformował, że:  

- numery posesji na tablicach z nazwami ulic znacznie ułatwiłyby poruszanie się 

zwłaszcza osobom, które nie znają Bierunia, sprawa zostanie rozeznana i być 

może przy wymianie tablic numery posesji będą wpisywane,  

- nie ma możliwości składowania przez mieszkańców drewna w miejscu, gdzie ma 

odbyć się impreza Noc Świętojańska, 

- trawa będzie tak jak zawsze odbierana po podpisaniu umowy z wykonawcą. 

5. Burmistrz poinformował, że: 

- zostały zakupione tablety, które po skonfigurowaniu zostaną przekazane radnym, 

po wakacjach materiały będą przesyłane w wersji elektronicznej, 

- został podpisany akt notarialny przekazania gminie Bieruń gruntu pod drogę do 

strefy, przetarg na wybór wykonawcy tej drogi jest na ukończeniu, gmina może 

wykorzystać dotację od marszałka w wysokości 13 mln zł, 

- przed gminą dużo pracy, aby utrzymać w mocy uchwałę dotyczącą aktualizacji 

studium. 

 

Ad. 3. 

Protokół Nr 4/2013 z posiedzenia komisji w dniu 09.04.2013 r. został przyjęty 

większością głosów, przy 6 głosach za, 1 wstrzymującym się. 



- 7 - 

 

 

Ad. 2. (c.d.) 

1. Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie wniosek radnego  

G. Wilka w brzmieniu:  

Wniosek 1 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego wnioskuje  

o zarezerwowanie środków w budżecie miasta na 2014 rok w dziale BOSiR na 

ogrodzenie placu zabaw na osiedlu ERG.  

(wniosek został przyjęty większością głosów, przy 5 głosach za, 2 wstrzymujących się)  

 

2. Mieszkaniec Bierunia pan M. Dopart poruszył sprawy dotyczące: 

- oświetlenia przystanku autobusowego na pętli przy Danone, 

- utwardzenia gruntu pod wiatą przystankową, która została zlokalizowana  

w pobliżu bazy transportowej, 

- braku poprawy funkcjonowania komunikacji realizowanej przez PKSiS 

Oświęcim mimo wzrostu cen biletów (opóźnienia, wypadanie kursów). 

Zastępca burmistrza poinformował, że gmina nie anuluje PKSiS Oświęcim kar  

za opóźnienia. Podwyżka cen biletów po negocjacjach została wprowadzona niższa 

od pierwotnie proponowanej przez PKSiS Oświęcim.  

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Janina Berger 

 

 


